

消費滿 HK\$111或以上,

即減 \$ 10

Grab a voucher for HK\$10 off when you spend HKD111 or more!



Designated flash vouchers for selected merchants



儲值支付工具牌照編號:SVFB002

PayMe仲會狂送驚喜萬用券 記得不時入App搶券啦!

You can grab more multi-merchant vouchers in the PayMe app!

透過此二維碼領取的優惠券有效期至領券當日23:59。用戶可於展示此海報的PayMe for Business參與商戶使用優惠券。每位用戶在每筆合資格交易中只限使用一張優惠券。推廣期為2024年1月16日至3月31日。每位用戶最多可領取三張優惠券。優惠券數量有限,送完即止。須受條款及細則約束。

Vouchers grabbed via this QR code are valid until 23:59 on the day of collection and can be spent at selected participating PayMe for Business merchants displaying this poster. Each user can only consume one voucher for each eligible transaction. This promotion runs from 16 January to 31 March 2024. Each user can grab a maximum of three vouchers. Vouchers available while stock lasts. Terms and conditions apply. SVF license no: SVFB002